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Abstract (en)
The device has several grippers (3) equipped for controlled gripping, holding and releasing each flat item. Each gripper (3) is mounted on a gripper
arm (2) which is mounted with the gripper asymmetrically on the conveyor element so that the conveyor path (F) of the conveyor elements is spaced
by a certain distance from a plane of symmetry which divides the gripper into two functionally identical parts. The gripper can rotate controlled 360
degrees about a gripper arm axis. Independent claim describes use of device for converting dense conveyor stream of printed products into aligned
items.

Abstract (de)
Zur Förderung von flachen Gegenständen (10) in dichten Förderströmen werden mittels Förderelementen (1) hintereinander geförderte Greifer (3)
verwendet, die je einen der flachen Gegenstände in einem Kantenbereich halten. Zur Erhöhung der Möglichkeiten zur Veränderung der Orientierung
der flachen Gegenstände (10) während einer solchen Förderung sind die Greifer (3) über asymmetrisch ausladende Greiferarme (2) an den
Förderelementen (1) befestigt und sind die Greifer (3) um 360° um die Greiferarmachse drehbar. Die Vorrichtung ist insbesondere zur gehaltenen
Förderung von Druckprodukten universal einsetzbar und äusserst einfach anwendungsspezifisch einstellbar. <IMAGE>
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